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Gjønnesskogen huseierforening 

 

Styremøte 2023-12-11   Innkalling  ( )  Referat ( X ) 

 

Dato: 11.12..2023 Tid:  19:00 – 19:30 Sted: På Zoom 

Innkalt: 

Kommer ikke: 

 

Erling, Stian og Berit 

Ellen, Helene og Invild 

Innkalt av:  

EDA 

Møteleder: 

EDA 

Referent:  

Berit 

Referat skrevet dato:  

11.12.23 

 

Saksliste: 

Sak nr:  Ansvar: Tekst: 

NA ALLE Møteplan styremøter høsten 2023: 

- Mandag 11. desember kl. 19:00 på Zoom 

Møteplan styremøter våren 2023: 

- Torsdag 18. januar kl. 19:00 – sted avklares senere 

- Torsdag 15. februar kl. 19:00 hos Helene 

HMS SM Internkontroll/HMS 

- Stian følger opp fortløpende 

 ALLE Økonomi 

- Innestående pr 5. desember. på driftskonto kr 308 460. 

- Innestående pr 5. desember på sparekonto kr 1 500 000. 

- Første gjennomgang av regnskap for 2023 og budsjett 2024 – gjenstår arbeid. 

  

BH 

 

BH 

Avfallstasjoner 

- Lapper for hvor isopor og julegavepapir skal kastes er produsert og festes på 

avfallscontainerne. Informasjon henges på blokker/boder og legges ut på Facebook 

siden (Gjønnesskogen 40-89). 

- Styret har bestilt container for avhending av juletrær. Container kommer fredag 5. 

januar og hentes mandag 8. januar. Mest sannsynlig plassering er ved blokk 3 eller 

4. Informasjon henges opp på bodene. 

- Bærum kommune har «donert» container for glass og metall til oss, det vil si at vi 

får ansvar for vedlikehold. Tømming ligger inne i den avgiften vi allerede betaler. 

- Avtalen med Ren Dunk er oppdatert for den nye containeren.  

 EDA 

EL 

SM 

Takvifter for avtrekk i garasjene 

- Ellen har gått gjennom diverse forskrift og konkludert med at vi må ha vifter 

permanent på for eksosavtrekk. 

- Styret tar ny kontakt med sakkyndig personell. Legges i bero frem til våren, ikke 

tilrådelig å gå på takene for øyeblikket. 

 EDA Ladestasjoner  

- Fremdeles sporadiske problemer i alle tre garasjene. 
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Gjønnesskogen huseierforening 

 

- Styret fortsetter å presse mot Wiig og DEFA. 

 EL Beskjæring 

- Forespørsel om profesjonell beskjæring av flere furutrær bak blokk 1 – dette 

planlegges våren 2024 samtidig med den planlagte beskjæringen av andre trær. 

 EDA Lekeapparat 

- Dumpe/vippe (nederste lekeplass) og vippetraktor (ved flaggstangplassen) 

demonteres for mulig rehabilitering – styret følger opp. 

- Demontering påbegynt, avventer mildere vær for resten. 

 SM Kjøring på området 

- Styret sjekker med kommunen om vi kan sette opp advarsel skilt, da det er en 

kommunal vei. 

- Styret har sendt e-post til kommunen, venter på svar. 

  Varmekabler ved innkjøring garasje 

- Treg respons på varmekabler utenfor innkjøringen til garasjen. Leverandør kommer 

i uke 50. 

  Juletre  

- Styret monterte julelys på juletreet lørdag 2. desember.  

  

ALLE 

Eventuelt 

- Ingen saker 

 


